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گزارش

»رییس مرکز مدیریت بیماری های واگیر« :

مصرف آنتی بیوتیک ها
 ساماندهی شود

مدیریت  مرکز  رییس   - گویا«  مهدی  محمد  »دکتر 
بیماری های واگیر- در اولین جلسه کمیته کشوری مهار 
مقاومت میکروبی گفت: مقاومت میکروبی به یک معضل 
بزرگ برای کشورها و به ابرچالش نظام های سلامت دنیا 

تبدیل شده است.
وی با اشاره به این که با وقوع پاندمی کرونا در دنیا تمام 
مخاطرات  سایر  و  رفت  بیماری  این  سمت  به  توجه ها 
بهداشتی خیلی کمرنگ شد، بیان داشت: به دلیل مقاومت 
غیرقابل  های  بیماری  به  امراض  برخی  اکنون  میکروبی 

درمان تبدیل شده اند.  
وی با بیان این که مدیریت مقاومت میکروبی در جهان با 
اشکالات فراوانی مواجه است و قوانین و مقررات مناسبی 
مقاومت  افزود:  ندارد،  وجود  آن  مهار  برای  کشورها  در 
میکروبی از حد گذشته و دیگر برای برخی از بیماری های 
بیماری های  و  اسهال  انواع  از  برخی  مالاریا،  سل،  نظیر 

مقاربتی درمان های معمولی پاسخگو نیست.
که  این  بیان  با  واگیر  بیماری های  مدیریت  مرکز  رییس 
ضد  داروهای  از  نامناسب  و  نادرست  رویه،  بی  استفاده 
میکروبی وضعیت را روز به روز پیچیده تر و بدتر کرده است، 
گفت: تهدید مقاومت میکروبی مربوط به آینده نیست و ما 
هم اکنون در مرکز این تهدید قرار داریم. به دلیل بی توجهی 
گزافی  قیمت های  داروها  برخی  اکنون  مساله  این  به  
یافته اند؛ در حالی که هم عوارض بیشتر و هم اثربخشی 

کمتری نسبت به داروهای قبلی دارند.
گویا خاطرنشان کرد: در شصت و هشتمین اجلاس جهانی 
سلامت که در سال ۲۰۱۵ برگزار شد برنامه عملیاتی مهار 
مقاومت میکروبی با رویکرد یکپارچه سلامت به تصویب 
رسید. در این اجلاس بر مشارکت سازمان بهداشت جهانی 
 )FAO( سازمان خواروبار و کشاورزی ملل متحد ،)WHO(
و سازمان جهانی سلامت حیوانات )OIE( در برنامه مهار 

مقاومت میکروبی تاکید شد.
وی با بیان این که باید دانش ما در زمینه مقاومت میکروبی 
مورد  را  میکروبی  مراقبت  نظام  بازتعریف  یابد،  افزایش 
تاکید قرار داده و یادآور شد: مصرف آنتی بیوتیک ها باید 
ساماندهی شود. وقتی پروتکلی برای درمان یک بیماری 
تدوین و ابلاغ می شود تمام مراکز بهداشتی و درمانی باید 
مطابق با آن عمل کنند. در جریان کووید ۱۹ شاهد بودیم 
برخی ها اسم داروهایی را بردند که نه تنها در درمان این 

بیماری موثر نبود بلکه پروتکل ها را زیر سئوال می برد.
رییس مرکز مدیریت بیماری های واگیر گفت: باید کاری 
کنیم تا عفونتِ بیماری هایی که در برابر داروها مقاومت 
دارند روز به روز کاهش یابد. ساماندهی تولید دارو برای 
استفاده یا عدم استفاده از داروهای مقاومت میکروبی مهم 

است.  
بر ضرورت تشکیل، تدوین شرح وظایف و ساختار  گویا 
کمیته کشوری مهار مقاومت میکروبی تاکید کرد و گفت: 
این کمیته باید دارای زیر کمیته هایی در بخش های آموزش 
مصرف  مراقبت  کنترل،  و  پیشگیری  رسانی،  اطلاع  و 

داروهای ضد میکروبی، پژوهش و تحقیقات باشد.
برنامه مهار مقاومت  در  وی فهرست سازمان های همکار 
میکروبی را چنین اعلام کرد: معاونت بهداشت، معاونت 
سلامت،  مرجع  آزمایشگاه  دارو،  و  غذا  سازمان  درمان، 
آزمایشگاه های  مرکز  دارو،  و  غذا  کنترل  آزمایشگاه مرجع 
مرجع کنترل غذا و دارو از وزارت بهداشت، درمان و آموزش 
پزشکی و سازمان دامپزشکی کشور، سازمان بیمه سلامت 

ایران و سازمان حفاظت محیط زیست.  
عفونت های  مراقبت  سامانه  تدوین  از  پایان  در  وی 
مقاومت  پایش  هدف  تحقق  راستای  در  بیمارستانی 
میکروبی خبر داد و گفت: نظام مراقبت مقاومت میکروبی 
در هشت بیمارستان منتخب اجرایی شده و در سال جاری 

تعداد این مراکز به ۱۶ بیمارستان افزایش خواهد یافت.

خبر اول

»محسن منصوری« - استاندار تهران- در پایان جلسه ستاد 
مقابله با کرونای استان تهران در تشریح آخرین وضعیت 
در جمع خبرنگاران گفت:  تهران  در  کروناویروس  شیوع 
بحمدالله شاهد کاهش تلفات هستیم و به فضل خدا تعداد 
بستری و فوتی در کمترین حالت خود قرار گرفته هر چند که 
حتی یک نفر تلفات هم برای ما زیاد است. لذا باید کنترل و 

نظارت دقیقی را اعمال کنیم.
وی افزود: گزارش ها در مورد امُیکرون نشان می دهد که 
نباید غفلت کنیم؛ چرا که غفلت ما می تواند باعث شود در 

کوتاه ترین زمان ممکن وارد پیک بعدی شویم.
منصوری با اشاره به جلسه روز شنبه ستاد ملی مقابله با 
کرونا که با حضور رئیس جمهور برگزار شد، افزود: دغدغه 
اول رئیس جمهور در این جلسه درباره بازگشایی کامل 
مدارس و دانشگاه ها مطرح بود. در استان تهران با وجود 
اینکه ۹۰ درصد مدارس شرایط بازگشایی را دارند اما استقبال 
خانواده ها برای حضور دانش آموزان حداکثری نبوده و این 
موضوع نیز به دلایل مختلفی اتفاق افتاده اما باید با شیب 

ملایمی بازگشایی حداکثری را در دستور کار قرار دهیم.
به گفته وی، در حال حاضر سطح بازگشایی مدارس در 
استان تهران متفاوت است و به صورت شیفتی و نوبتی 
حضور دانش آموزان انجام می شود. قطعا باید سلامتی 
دانش آموزان، اولیا و همکاران فرهنگی ما ملاک عمل قرار 
گیرد و با توجه به این موضوع به سمت بازگشایی حداکثری 
پیش برویم. در زمینه دانشگاه ها نیز باید به همین شکل 

عمل کنیم.
وی ادامه داد: در جایی که به هر دلیلی بازگشایی حداکثری 
نمی تواند محقق شود بی تردید باید برگزاری آزمون ها به 

صورت حضوری انجام شود. با توجه به افت تحصیلی دانش 
آموزان در پی تعطیلی مدارس و نگرانی در این موضوع باید 
بازگشایی حداکثری به صورت جدی در دستور کار قرار گیرد.

استاندار تهران در خصوص برگزاری مسابقات ملی ورزشی با 
حضور تماشاگر نیز گفت: حضور تماشاگر در این مسابقات 
به صورت حداقلی و با رعایت پروتکل ها باید باشد. این 
اقدام باید با چارچوب های وزارت بهداشت دنبال شود. در 
این موضوع متقاضی وزارت ورزش بوده، ستاد ملی با این 
امر موافقت کرده و وزارت بهداشت باید در این حوزه نظارت 
داشته باشد. بی تردید اگر بار دیگر ملاحظه شود که دستور 
العمل ها و پروتکل های بهداشتی رعایت نمی شود مجدد 

در این امر تجدید نظر خواهیم کرد.
از  دیگری  بخش  در  وی 

در  خود  های  صحبت 
سوم  دز  تزریق  خصوص 
استان  سطح  در  واکسن 
حال  در  گفت:  نیز  تهران 
دز  حاضر حدود ۲۰ درصد 
اند  کرده  تزریق  را  سوم 
ولی با ۹۰ درصد تزریق دز 

فاصله  اول 
بسیاری 

د  ر ا د
که  

بخشی از آن به خاطر کاهش نگرانی مردم نسبت به 
ابتلا به کروناست اما باید رسانه های این موضوع را 
به  دوز سوم  تزریق  به  نسبت  را  مردم  و  کنند  دنبال 

حداکثری ترغیب کنند.
منصوری ادامه داد: در ارتباط با تزریق واکسن برای افراد زیر 
۱۲ سال نیز اگر در مجموعه وزارت بهداشت و کمیته علمی 
این موضوع تأیید شود ما این کار را آغاز خواهیم کرد. در 
حال حاضر نیز درخواست ما این است که در صورت تأیید 
کمیته علمی برای افرادی که داوطلب هستند کمک شود تا 

تزریق واکسن انجام شود.
استاندار تهران در خصوص تأمین منابع مالی برای تهویه 
مدارس نیز گفت: با سازمان برنامه برای تأمین منابع مالی 
این موضوع گفت وگو خواهیم کرد. اگر بتوانیم حدود ۱۰ 
میلیارد تومان توسط سازمان برنامه تأمین کنیم به نظر 
می رسد که مشکل تهویه مدارس در تهران حل و 

فصل خواهد شد.
وی در مورد برگزاری راهپیمایی ۲۲ بهمن نیز گفت: هنوز 
تصمیمی از سوی ستاد ملی در خصوص شیوه برگزاری 
این راهپیمایی اتخاذ نشده اما به نظر می رسد مانعی 
برای برگزاری راهپیمایی ۲۲ بهمن وجود نداشته 
باشد. حتما پس از تصمیم گیری، 
ما نیز بر اساس این تصمیم 
ولی  کرد  خواهیم  اقدام 
آمادگی کامل برای برگزاری 
رعایت  با  راهپیمایی  این 
پروتکل های بهداشتی را 

در استان تهران داریم.

بازگشایی مدارس در دستورکار قرار گیرد؛

موافقت ستادکرونا با برگزاری مسابقات ملی باحضور تماشاگر

پلیس  رییس   - کاویانی«  پیام  »سرهنگ 
اجرای  در  بزرگ-  تهران  عمومی  امنیت 
ششمین مرحله از طرح اقتدار پلیس امنیت 
برگزار شد، گفت:   که  بزرگ  تهران  عمومی 
این مرحله از طرح پس از انجام ساعت ها و 
روزها کار اطلاعاتی طی شبانه روز گذشته 
شهر  مناطق۲۲گانه  و  محلات  سطح  در 
تهران به مرحله اجرا درآمد و در جریان آن 

۱۷۵ تن از اراذل و اوباش و مزاحمان نوامیس دستگیر شدند.
وی با بیان اینکه در اجرای این مرحله از طرح اقتدار بیش از ۷۶محله و پاتوق اراذل 
و اوباش در سطح شهر تهران مورد شناسایی قرار گرفت، گفت: افرادی که در این 
پاتوق ها شناسایی ودستگیر شدند به روش های مختلف اقدام به ایجاد مزاحمت 
و سلب آسایش و آرامش شهروندان و ساکنان محلات کرده بودند. در این طرح۱۷ 
قبضه انواع سلاح سرد شامل قمه و شمشیر و چاقو و... نیز از اشرار دستگیر شده 

کشف و ضبط شد.

مدارس،  بازگشایی  راستای  در  گذشته  روز 
دفتر وزارتی وزارت آموزش و پرورش با ارسال 
بخشنامه ای به ادارات کل آموزش و پرورش 
حضوری  آموزش های  توسعه  بر  استان ها، 
و ارائه آموزش و تدریس در محیط کلاس، 

تأکید کرد.
بر اساس مصوبات شورای معاونان و تأکیدات 
وزیر آموزش و پرورش و در چارچوب مصوبات 

ستاد ملی مبارزه با کرونا، دفتر وزارتی با ارسال بخشنامه ای به ادارات کل آموزش و پرورش 
استان ها، بر توسعه آموزش های حضوری در کلیه مدارس و  واحدهای آموزشی، با رعایت 

پروتکلهای بهداشتی و بهره مندی از امکانات موجود مدرسه تأکید کرد.
بر اساس این بخشنامه؛ حضور مدیران، معاونان و سایر همکاران در مدرسه، طبق برنامه 

هفتگی الزامی است و آموزش و تدریس باید از محیط کلاس ارائه شود.
شایان ذکر است؛ رعایت جدول زمان بندی آموزش حوزه های یادگیری بر اساس برنامه 

درسی مصوب در این بخشنامه مورد تأکید است.

»رییس پلیس امنیت عمومی تهران بزرگ« خبر داد:

دستگیری ۱۷۵ اوباشگر در تهران
برای توسعه آموزش »حضوری« در مدارس؛

بخشنامه مهم آموزش و پرورش منتشر شد

آموزشانتظامی

حوادث

یکی از مجرمان سایبری که با تغییر شمایل خود زنان را 
فریب می داد و از آن ها کلاهبرداری می کرد، دستگیر 
به  که  اینستاگرام  بلاگرهای  از  یکی  گذشته  روز  شد. 
مالباخته ها گفته بود من را نمی توانید پیدا کنید و من 
روح اینستاگرام هستم، توسط پلیس آگاهی غرب استان 
تهران دستگیر شد. همچنین تاکنون ۱۰۰ پرونده قضایی 
با عناوین سرقت، تهدید و سوء استفاده  برای این فرد 

تشکیل شده است.
هویت متهم جعلی است و شکل و شمایل خود را تغییر 

داده است و زنان را با وعده های دروغین مثل دریافت 
ویزا، خرید خودرو و ... فریب می داد و خود را منتصببه 
مقام های دولتی معرفی می کرد. متهم پس از سه ماه 

تلاش پلیس در شهریار دستگیر شد.
پیشتر سردار مجید رئیس پلیس فتا انتظامی کشور از 
بستر  در  رایانه ای  زمینه کلاهبرداری  در  باند  انهدام ۱۵ 
شبکه های اجتماعی خارجی به ویژه اینستاگرام و تلگرام 
شناسایی و  دستگیری ۳۵ مجرم سایبری فعال در این 

زمینه خبر داده بود.

بازداشت روح اینستاگرام؛

متهم به مالباخته گفته بود نمی توانید من را بگیرید!

دنیای هوادار یاد وخاطره شهدا بویژه بسیجیان اعزامی پایگاه مسجد امام هادی«ع« شهرک 
ولی عصر »عج« حسین یوسفی سهی، حسین  علی بیگلو، حبیب شرف و عطاءالله آمره ای که ۲۶ 
دی ماه ۱۳۶۵ در عملیات کربلای۵ »شلمچه« به مقام شامخ شهادت نائل گشتند را گرامی می دارد
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اجتماعی

اقتصاد کلان

چگونگی به ثمر نشستن قرارداد 2۵ ساله؛

توضیحات »وزیر اقتصاد« درباره 
قرارداد جدید ایران و چین

سیداحسان خاندوزی در حاشیه مراسم امضای تفاهم نامه 
ساخت خط لوله انتقال فرآورده های نفتی از رفسنجان به مشهد، 
در جمع خبرنگاران افزود: به ثمر نشستن قرارداد ۲۵ ساله ایران 
و چین مستلزم این است که در لایه قراردادی و بخشی، یعنی 
هر کدام از بخش های اقتصادی، انرژی، صنعت، معدن و... به 

قراردادهای مشخصی برسند.
وی افزود: این فرآیندی است که در ۳، ۴ ماه اخیر دستگاه های 
از  کدام  هر  متعددی  جلسات  و  بودند  آن  درگیر  مختلف 
وزارتخانه ها در حوزه خود برگزار و قراردادهایی منعقد کردند که 
در حال نهایی شدن است. وزیر اقتصاد تصریح کرد: در سفری 
که روز جمعه وزیر امور خارجه با همتای چینی خود داشت، 
به عنوان نقطه شروع زمینه بخش و نویدبخش این اتفاق است 
که در ماه های آینده نه فقط در کلیات و تفاهم های بلندمدت، 
بلکه مشخصا در حوزه قراردادهای بخشی، وارد انعقاد قراردادهایی 
خواهیم شد که ثمرات و برکات قرارداد ۲۵ ساله با تفاهم نامه های 
بخشی شروع به اجرا نشود، به طور قطع برای دوطرف قطعی 
نخواهد بود. خاندوزی متذکر شد: ارادت سیاسی جدی که در 
دولت سیزدهم برای استفاده از این ظرفیت وجود دارد، در کنار 
این ارادت که بتوانیم از سایر شرکای راهبردی خود وارد تعاملات 
بلندمدت شویم، خبر خوبی است که در دو سه سال آینده ثمرات 

آن را شاهد خواهیم بود.

نگاه

تضاد منافع یک سنت غلط در وزارت بهداشت است که 
این روزها مشکلاتی را ایجاد کرده و باتوجه به اهمیتِ آن 
باید به این مقوله توجه ویژه ای شود. بطور کلی، قانون 
حاکم بر سازمان غذا و دارو با شرایط حال حاضر انطباق 
ندارد و بسیاری از وظایف حاکمیتی در این قانون را 
می توان واگذار و فرم های جدیدی در صنعت غذا و دارو 

تدوین کرد. 
همچنین همپوشانی های زیادی در این حوزه وجود دارد، 
تضاد منافع زمینه های بروز فساد اداری و مالی را فراهم 
می کند که نتیجه آن از بین رفتن منابعی است که باید 
صرف سلامت جامعه شود، اما در نهایت به سمت منافع 
عده ای خاص کشیده خواهد شد. تضاد منافع ممکن 
است در سطوح مختلفی در نظام سلامت اتفاق بیافتد، 
از بالاترین سطح و وزیر بهداشت، تا پایین ترین سطح 

و  کادر درمان. 
پس به این نتیجه می رسیم که وجود تضاد منافع در 
نظام سلامت بیانگر عدم نظارت و کنترل کافی از سوی 
نهادهای مسئول می باشد. برخی از مصادیق تضاد منافع 
در نظام سلامت شامل؛ نظارت سازمان نظام پزشکی بر 
تخلفات پزشکان و پرستاران، صدور پروانه پزشک توسط 
نظام پزشکی، تعیین تعرفه بخش خصوصی  سازمان 
به  بخشی  اعتبار  پزشکان،  از  شکایت  به  رسیدگی  و 
بودن  شغله  دو  بهداشت،  وزارت  توسط  بیمارستان ها 
پزشکان، فعالیت مدیران ارشد وزارت بهداشت در بخش 

خصوصی و…. است. 
تضاد منافع شاید یک عامل مستقیم در تشدید فقر و 

از  یکی  بی تردید  اما  نباشد،  در حوزه سلامت  نابرابری 
عوامل مهم است که بطور غیرمستقیم در این مسأله 
تاثیر می گذارد، زیرا مصادیقی مانند آنچه در بالا ذکر شد، 
منجر به اهمیت یافتن بیشتر درمان به جای بهداشت 
به  می تواند  که  می شود  درمان(  بودن  درآمدزا  )بدلیل 
افزایش  کاهش سیاست های پیشگیرانه و به تبع آن 

بیماری ها بویژه در مناطق محروم بینجامد و همچنین با 
ایجاد تقاضای القایی، بخش هایی از جامعه را به سمت 
استفاده از خدمات درمانی تشویق می کند که گران و 
هزینه بر هستند و فشار اقتصادی زیادی را به خانواده.

ها وارد می کند. 
یابد  کاهش  حداقل  به  تضادها  باید  به همین سبب 
در  افرادی که  برای  از موقعیت  امکان سوءاستفاده  تا 

تفکیک  نباشد.  فراهم  دارند،  فعالیت  سلامت  نظام 
کامل بخش خصوصی از بخش عمومی و دولتی، به 
شکلی که امکان ورود یک مسئول با مقام دولتی به 
بخش خصوصی وجود نداشته باشد، تنظیم مقررات و 
قوانین سخت گیرانه و وجود نظارت کامل از سوی مراجع 
مستقل بر عملکرد پزشکان یا پرستاران و کادر درمان، از 
جمله این اقدامات هستند. همچنین الکترونیکی کردن 
فرآیند درمان، شفافیت پرداخت ها و دریافت ها در کل 
فرآیند انجام شده، تا حد چشمگیری مانع از بروز فساد 
می شود. قطعا برای اینکه تضاد منافع به حداقل کاهش 
یابد، اصلاح ساختار بودجه وزارت بهداشت و نوع نگاه 
به خدمات مراقبت های سلامت، بازنگری نظام آموزش 
پزشکی و نهادهای پژوهش بخش سلامت و فراهم کردن 
زیرساخت های لازم برای افزایش شفافیت، لازم و ضروری 

است.
شدن  سازماندهی  چگونگی  از  صرف نظر  باری؛ 
قادر  ما  جامعه  دولت،  توسط  پزشکی  مراقبت های 
نیست، از تضاد منافع در بخش سلامت به طور کامل 
پیشگیری کند. بنابراین سیاستگذاران نظام سلامت، با 
تقویت نظام سلامت می توانند عملکرد نظام سلامت را 
بهبود ببخشند و بنا بر نظرات متخصصین این حوزه، 
توسعه یک مدل یکپارچه نظام سلامت شامل الزامات 
وزارت  ادارات  و  معاونت ها  از  برخی  ادغام  اهداف،  و 
مرتبط  سازمان های  با  بیشتر  ارتباط  توسعه  بهداشت، 
خارج از وزارت بهداشت، تقویت مدیریت نظام سلامت 
ارزشیابی  و تدوین استانداردهای کیفیتی جامع برای 
و اعتبار بخشی خدمات سلامت، منجر به افزایش اثر 

بخشی کارایی و بهره برداری نظام سلامت می شود.

در ذمِ سیاستِ تضاد منافع در وزارت بهداشت؛ 

حکایتِ یک بدعت گذاری غلط!

خانه ملتنفت و انرژی مالیات

»هادی خانی« -معاون فناوری های مالیاتی سازمان امور مالیاتی کشور- با اشاره 
به راه اندازی »سامانه دریافت مالیات نقل و انتقال خودرو« گفت: انتقال دهندگان 
انواع خودرو و موتور سیکلت می توانند با ورود به این سامانه، قبل از تعویض پلاک 

یا ثبت انتقال نسبت به پرداخت مالیات نقل و انتقال اقدام کنند.
وی اضافه کرد: سامانه دریافت مالیات نقل و انتقال خودرو هم اکنون در استان 
سمنان به صورت آزمایشی اجرا شده و در هفته های آتی در سراسر کشور به بهره 
برداری می رسد. با ایجاد این سامانه، امکان پرداخت الکترونیکی مالیات نقل و 
انتقال خودرو پیش از مراجعه به مراکز تعویض پلاک از طریق پنجره واحد مالیاتی 

به نشانی https://my.tax.gov.ir میسر شده است.
معاون فناوری های مالیاتی سازمان امور مالیاتی کشور تصریح کرد: این اقدام در 
راستای اجرای ماده )30( قانون مالیات بر ارزش افزوده مصوب 02/03/1400 که از 
تاریخ 13/10/1400 لازم الاجرا شده، صورت گرفته است و بر همین اساس، سازمان 
امور مالیاتی کشور اقدام به راه اندازی سامانه ای تحت عنوان »سامانه دریافت 
مالیات نقل و انتقال خودرو« کرده که این خدمت، شرایطی را فراهم می سازد تا 
شهروندان بتوانند پیش از مراجعه به مراکز تعویض پلاک و به صورت الکترونیکی 

مالیات خود را پرداخت کنند.

»جواد اوجی« -وزیر نفت- پس از امضای تفاهم نامه خط لوله تابش )تأمین بازار 
انرژی شرق( در جمع خبرنگاران با بیان اینکه خط لوله جدید پروژه ای اقتصادی است 
که روزانه ۱۵۰ هزار بشکه فرآورده نفتی را منتقل خواهد کرد اظهار کرد: این خط لوله 
فرآورده های نفتی تولید پالایشگاه ستاره خلیج فارس را پس از طی سه استان به 

شمال شرق کشور انتقال می دهد.
وی ادامه داد: از مدیرعامل بانک ملت برای تأمین ۳۷۰ میلیون یورو منابع ارزی 
این پروژه و پشتیبانی از پروژه های جدید و توسعه میدان های نفتی تشکر می کنم. 
با پشتیبانی وزارت امور اقتصادی و دارایی و بانک ملت بخش زیادی از منابع مالی 
مورد نیاز پروژه های نفتی کشور به ویژه در بخش پتروپالایشگاه ها تأمین خواهد شد.

وی همچنین در بخش دیگری از سخنانش طرح تخصیص سهمیه بنزین به 
همه مردم در حال بررسی کارشناسی و انجام کارهای آزمایشی است و هر زمان 

ابهام هایش برطرف شود، از سمت دولت برای اجرای آن تصمیم گیری می شود.
وزیر نفت با بیان این که شاهد امضای تفاهم نامه خط لوله ۹۵ کیلومتری انتقال 
فرآورده از رفسنجان تا مشهد برای انتقال فرآورده از ستاره خلیج فارس تا رفسنجان 
هستیم، گفت: با احداث این خط فرآورده سه استان را طی کرده و به مشهد می رسد، 

این پروژه اقتصادی است و از نظر امنیت انرژی بسیار حائز اهمیت است.

»حسینعلی حاجی دلیگانی« -عضو هیئت رئیسه مجلس شورای اسلامی- با اشاره 
به تأکید رئیس جمهور برای رعایت عدالت در پرداخت حقوق ها گفت: مجلس از 
این نوع نگاه عدالت محور رئیس جمهور و دولت استقبال می کند، بر این اساس، 
کسانی که حقوقی پایین تر دارند، می توانند دریافتی بالاتری نسبت به گذشته 

داشته باشند.
وی با تصریح بر اینکه مقصود دولت و مجلس این نیست که همه یکسان حقوق 
دریافت کنند، اظهار کرد: دریافت حقوق ها باید به نحوی باشد که وقتی به میزان 
پرداختی به افراد و کارمندان نگاه می کنیم، عدالت را در حاکمیت مشاهده کنیم.

عضو هیئت رئیسه مجلس به پیشنهادات پرداخت حقوق در سنوات گذشته اشاره 
و بیان کرد: در یک سال قرار شد 500 هزار تومان به همه اضافه شود، افرادی که 

حقوق بالایی دریافت می کردند از این موضوع ناراحت بودند.
عضو هیئت رئیسه مجلس درباره پیشنهاد دولت برای افزایش حقوق ها در سال 
آینده گفت: دولت قصد دارد یک عدد ثابتی به حقوق همه افراد اضافه شود و یک 
درصدی نیز نسبت به حقوق همه افراد افزایش صورت بگیرد که حدود 10 درصد در 
نظر گرفته شده است، البته این افزایش درصدی به صورت پلکانی است و کسانی 

که حقوقی پایین تر دارند درصد بیشتری دریافت می کنند.

بررسی طرح تخصیص سهمیه 
بنزین به همه مردم

افزایش حقوق کارمندان در سال آینده 
ترکیبی از عدد ثابت و درصد است

سامانه دریافت مالیات نقل و انتقال 
خودرو راه اندازی شد

۲۶ دی ماه روز تکریم مادران و همسران شهدا گرامی باد

سارا نصرتی 

 نویسنده و مترجم
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استان ها
کارت واکسیناسیون برای حضور در دانشگاه ها اجباری است 

محمدرضا آهنچیان، سخنگوی وزارت علوم اعلام کرد: تمام مقاطع تحصیلی دانشگاه های کشور از ترم بهمن باید 
آموزش های خود را بر پایه حضوری ادامه دهند. همه دانشجویان برای حضور در دانشگاه ها از ترم بهمن باید کارت 
واکسیناسیون و حداقل تزریق دوز اول واکسن کرونا را داشته باشند، در غیر این صورت باید نتیجه تست منفی کرونای 

جدید خود را در اختیار دانشگاه  قرار دهند تا اجازه حضور در کلاس های درس را داشته باشند.

هرمزگان

»مدیرکل گمرکات غرب هرمزگان«:
2 میلیارد و ۷۵۵ میلیون دلار 
کالا به کشورهای حاشیه خلیج 

فارس صادر شد
مدیرکل گمرکات غرب هرمزگان گفت که، از ابتدای سالجاری 
تاکنون افزون بر ۲ میلیون و ۴۹ هزار تن کالا به ارزش۲ 
میلیارد و ۷۵۵ میلیون دلار از گمرک بندرلنگه به کشورهای 
حاشیه خلیج فارس صادر شد. ناصر نوروزی با اعلام این 
خبر به رسانه ها افزود: این کالاها بیشتر شامل میوه و تره بار 
، خشکبار ، ظروف و مصنوعات پلاستیکی و فلزی و نمک 
صنعتی  و مصالح ساختمانی و قیر و محصولات نفتی و 

پتروشیمی و انواع مصالح ساختمانی بوده است.
وی بیان داشت: این میزان صادرات که به مقصد کشورهای  
امارات، قطر و حاشیه خلیج فارس بارگیری شده، نسبت به 
مدت مشابه از لحاظ دلاری ۱۴۵ درصد افزایش داشته است. 
این  در  اظهارداشت: همچنین  بندرلنگه  مدیرکل گمرکات 
مدت ۶۶ هزار تن کالا به ارزش افزون بر ۱۵۷ میلیون دلار 
وارد گمرک بندرلنگه شده است که در مقایسه با سال گذشته 

افزایش ۸۵ درصدی  از لحاظ دلاری دارد.
وی از بندرلنگه به عنوان قطب ترانزیت جنوب بویژه ترانزیت 
خودروهای خارجی یاد کرد و افزود در ۹ ماهه سالجاری 
گمرک  از  تن  هزار   ۱۴۹ بر  افزون  کالا  ترانزیت  خدمات 
بندرلنگه به کشورهای هدف انجام شده است که به علت 
کارکنان،  روزی  شبانه  حضور  و  مناسب  خدمات  همین 
نسبت به مدت مشابه سال ۹۹ حدود ۵۰ درصد افزایش 

نشان می دهد. 
نوروزی درآمد اداره کل گمرک بندر لنگه را در این مدت 
یکهزار و ۴۷۰ میلیارد ریال ذکر کرد که نسبت به مدت مشابه 

۵۷ درصد افزایش نشان می دهد.

تهران

سومین دادگاه رسیدگی به پرونده شهردار و اعضای شورای 
شهر لواسان به ریاست قاضی بابایی در دادگاه کیفری یک 
استان تهران برگزار شد. در پایان این جلسه دادگاه قاضی 

بابایی جلسه رسیدگی بعدی را روز سه شنبه اعلام کرد.
گفتنی است؛ در این جلسه از دادگاه به عنوان مستندات 
نقد، دلارو یورو معادل ۴۰  پرونده کیف های حاوی پول 
میلیارد تومان و بیش از ۷۰۰ سکه طلا که به عنوان رشوه 
توسط متهمان اخذ شده بود به نمایش گذاشته شد. این 

پرونده ۵۱ متهم دارد که شهردار سابق لواسان، اعضای شورای 
شهر لواسان، برخی از کارمندان شهرداری و پیمانکاران را در 

بر می گیرد.
متهمان با سوءاستفاده از جایگاه خود و سوء استفاده از 
ظرفیت ماده ۱۰۰، ۷۷ و ۵ مقاصد مجرمانه خود را محقق 
رشوه  اخذ  و  ارتشا  شبکه  تشکیل  در  مشارکت  کرده اند. 
طی فقره های متعدد، از اتهامات متهمان پرونده فساد در 

شهرداری لواسان است.

»مجتبی عبداللهی« -استاندار البرز- در جلسه ویژه بررسی 
مشکلات بهداشت و درمان استان که روز شنبه ۲۵ دی 
ماه پس از جلسه ستاد ملی کرونا در سالن جلسات حوزه 
استاندار برگزار شد، گفت: باید نیازها، کمبودها، ظرفیت ها و 
مشکلات حوزه بهداشت و درمان استان با دقت و حساسیت 

احصا شود.
شرایط  از  دقیقی  آنالیز  که  دارد  ضرورت  داد:  ادامه  وی 
بیمارستان های دولتی و خصوصی استان داشته باشیم و 
راهکارهای ارتقا رضایتمندی مردم با شرایط موجود را مورد 

بررسی قرار دهیم.
عبداللهی گفت: از سوی دیگر بر اساس نیازسنجی تخصصی 
باید بارگذاری جمعیت در نقاط مختلف استان را مد نظر قرار 
دهیم و برای این منظور امکانات لازم همچون بیمارستان 

و درمانگاه و... را پیش بینی کنیم. خیرین، سرمایه گذاران، 
به سمت و سوی  توانیم  را می  و...  اصناف  تجار، 

حوزه  در  ویژه  به  استان  های  زیرساخت  تقویت 
در خصوص  و  کنیم  درمان هدایت  و  بهداشت 
اجرای مسئولیت های اجتماعی آنها راهکار ارائه 

دهیم.
استاندار البرز گفت: اکنون باید به دنبال امکانات 

مراکز  و  ها  بیمارستان  در  موجود 
به  ارائه خدمات  برای  را  درمانی 
مردم با حداکثر توان بسیج کنیم 
و از سوی دیگر نیز در بخش های 
ساخت  همچون  کلان 
بیمارستان و تسریع در تکمیل 

پروژه های نیمه کاره با مسئولان ملی وارد گفتگو شویم. باید 
مطالبات مردم و کادر بهداشت و درمان را تا جای 
ممکن محقق کنیم و شرایط پایدار و مطلوبی 
را برای ارائه خدمت فراهم کنیم. عبداللهی 
گفت: ضرورت دارد ظرف دو هفته آینده مجمع 
راه  البرز  ساز  بیمارستان  و  سلامت  خیرین 
اندازی و پویا شود. باید مسئولیت 
پذیر باشیم و بی تفاوت از کنار 
مردم  کمبودهای  و  نیازها 
نگذریم، ضرورت دارد که از 
ارتباطات شخصی خود نیز 
برای تقویت زیرساخت های 

استان استفاده کنیم.

نمایش اسناد اخذ رشوه های میلیاردی متهمان؛

سومین جلسه دادگاه رسیدگی به پرونده شهرداری لواسان برگزار شد

»استاندار البرز« مطرح کرد:

مسئولیت پذیر باشیم و بی تفاوت از کنار نیازها و کمبودهای مردم نگذریم

لرستانخراسان شمالی مرکزی

»سردار حسن مفخمی« - فرمانده انتظامی استان مرکزی- شهرستانی با اشاره 
به دستگیری اخلال گران بازار ارز در اراک اظهار داشت: کارکنان وظیفه شناس 
مجموعه اداره مبارزه با جرائم اقتصادی استان مرکزی در راستای مبارزه با اخلال 
در نظام اقتصاد ارزی و بانکی کشور، موضوع بررسی مدارک دریافت کنندگان ارز 

در این استان را در دستورکار خود قرار دادند.
وی افزود: ماموران انتظامی با انجام اقدامات دقیق اطلاعاتی و بررسی های 
میدانی موفق به شناسایی 2 نفر از عوامل اصلی اخلال در نظام ارزی و اقتصادی 
کشور شدند و پس از هماهنگی با دستگاه قضائی، با انجام عملیاتی نسبت به 
دستگیری آنان اقدام شد. مقادیر زیادی ارز قاچاق در بازرسی از منزل این افراد 
کشف و ضبط شد که با تشکیل پرونده و ثبت آنها موضوع در دست پیگیری 

قرار گرفت.
فرمانده انتظامی استان مرکزی با اشاره به نحوه فعالیت این افراد گفت: این 
اخلال گران ارزی با سوء استفاده از کارت ملی هموطنان و مشارکت افراد فعال 
در شرکت های غیر دولتی دیگر، در خارج از استان مرکزی، به صورت باندی، 
اقدام به خرید ارزهای دولتی و فروش غیر قانونی آنها به افراد متقاضی در برخی 

استان های کشور می کردند.

»محمدرضا حسین نژاد« -استاندار خراسان شمالی- اعلام کرد که با شعار دادن 
سرمایه گذار جذب نمی شود و باید به فکر راهکارهای عملیاتی باشیم. محمدرضا 
حسین نژاد در دیدار با مدیران وزارت صمت در استان، اظهار داشت: امروز باید کار 
کردن محور ارتباطی ما با مردم باشد و سازمان صمت می تواند یکی از بازوان قوی 
برای تحقق این هدف باشد. استاندار خراسان شمالی با تاکید بر ایجاد بسترهای 
لازم برای جذب سرمایه گذار در استان، افزود: امکانات، بازگشت سرمایه و سود 
بیشتر از ملاک های حضور سرمایه گذار در یک منطقه است و باید تلاش کنیم با 
ارائه راهکارهای کارشناسی و تخصصی، این موارد را در استان بسترسازی کنیم. 
استاندار با بیان اینکه سهم آب مصرفی صنعت استان دو درصد و پایین تر از 
میانگین کشوری است، گفت: مسئله کم آبی یکی از مشکلات استان برای تعریف 
صنعت جدید در استان است که حل این مشکلات مستلزم ارائه راهکارهای 
دستگاه های تخصصی است. در بحث صادرات برون مرزی باید رایزن های اقتصادی 
ما نیازهای بازار کشورهای همسایه را شناسایی و تولیدکنندگان استان این کالاها 
را تولید کنند. حسین نژادگفت: تنها شعار فرش قرمز پهن کردن برای سرمایه گذار 
نمی تواند موجب جذب سرمایه گذار و توسعه شود و باید تلاش کنیم با بهره مندی 

از مزیت ها و داشته های استان مسیر توسعه را هموار کنیم.

روز گذشته در نشستی، »دکتر علی نظری« -سرپرست دانشگاه لرستان- بر افزایش 
آگاه سازی جامعه در پیشگیری از وقوع جرائم و آسیب های اجتماعی در استان 
تاکید کرد. دکتر علی نظری در نشست با سردار الهی، فرمانده انتظامی لرستان 
اظهار کرد: تلاش کنیم علاوه بر توسعه همکاری های مشترک علمی، تحقیقاتی 
با موضوعات آگاه سازی درباره ی  و پژوهشی دانش بنیان، کارگاه های آموزشی 

موضوعات مختلف اجتماعی برای دانشجویان، افزایش یابد.
سرپرست دانشگاه لرستان بیان کرد: دانشگاه لرستان دارای ظرفیت های انسانی 
قوی در رشته های مختلف تحصیلی از جمله رشته های علوم انسانی است و در این 
زمینه برای ارتقای شاخص های امنیت جامعه، بایستی همکاری های مشترک بین 
پلیس و دانشگاه را مبتنی بر انجام تحقیقات و پژوهش های کاربردی و عملیاتی، 
گسترش یابد و همگی کمک کنیم تا شاخص های نظم و امنیت در جامعه ارتقاء 
پیدا کنند. در این نشست، دکتر سیدحسام الدین حجازی، سرپرست معاونت 
دانشجویی دانشگاه لرستان نیز اظهار کرد: این دانشگاه دارای ظرفیت های مختلفی 
از جمله مرکز مشاوره  در حوزه معاونت دانشجویی  و مرکز مشاوره دانشگاه لرستان 
است که می تواند همکاری های خود را با پلیس در جهت ارتقای امنیت پایدار یا 

رویکرد آگاه سازی و دانشجومحوری و تقویت کارگاه های آموزشی، تقویت کند.

»استاندار خراسان شمالی«: با شعار دادن 
سرمایه گذار جذب نمی شود

افزایش آگاه سازی جامعه در پیشگیری 
از وقوع جرائم و آسیب های اجتماعی 

بازداشت اعضای باند اخلال در نظام 
اقتصاد ارزی در استان مرکزی

البرز
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فرهنگی
برای تزریق دوز سوم واکسن کرونا تا کی فرصت داریم؟

زمانیان، متخصص بیماری های عفونی گفت: در صورت عدم به موقع تزریق دوز سوم، سطح ایمنی ایجاد شده ناشی 
از دوزهای قبلی به شدت پایین خواهد آمد، برای انواع واکسن کرونا توصیه می شود افراد حداقل سه ماه بعد از 

تزریق دوز دوم، نسبت به تزریق دوز سوم اقدام کنند.

خبر

»آینده« بعد از سه سال
 پروانه نمایش گرفت

سرانجام بعد از سه سال فیلم سینمایی »آینده« که روایت گر یک 
قصه ملتهب اجتماعی است، در مسیر اکران قرار گرفت. این اثر 
به نویسندگی و کارگردانی امیر پورکیان سرانجام بعد از سه سال 
قرار است با دریافت پروانه نمایش اکران شود. آینده پیش از 
شروع پاندمی کرونا و تعطیلی سینماها قرار بود روی پرده برود 
اما به دلیل سوژه اجتماعی حساس و موضوع ملتهبی که دارد، 

امکان نمایش پیدا نکرد.
فیلم سینمایی آینده داستان زنی به نام مریم و با بازی پانته 
آبهرام است که با بروز اتفاقی در زندگی اش در مسیر پرتلاطمی 
قرار می گیرد. این فیلم بعد از تدوین مجددی که داشت به 
تازگی تقاضای پروانه نمایش داد تا با دریافت مجوز اکران در 
اولین فرصت و بعد از پایان جشنواره فیلم فجر روی پرده برود.

در کنار پانته آ بهرام، کامبیز دیرباز، شهرام قائدی، نیما شعبان 
نژاد، علی استادی، شیرین یزدان بخش، لادن ژاوه وند، بهاره 
افشاری و امیر جعفری از جمله بازیگران فیلم آینده هستند. 
فیلم آینده به تهیه کنندگی سید ضیا هاشمی و سرمایه گذاری 

سیاوش امین پور تهیه و تولید شده است.
برخی از عوامل این فیلم را نویسنده، کارگردان و تدوین: امیر 
پور کیان، مدیر فیلمبرداری: سعید براتی، موسیقی متن: کارن 
همایونفر، طراح گریم: محسن دارسنج، طراح صحنه: آبتین برقی، 
طراح لباس: آزاده قوام، مدیر صدابرداری:  بابک نیازی ،طراحی و 

ترکیب صدا: حسین ابوالصدق تشکیل می دهند.

فرهنگ عمومی

روز گذشته سومین رویداد بزرگ بسیج رسانه 
شهدای رسانه به همّت بسیج رسانه استان 
البرز با حضور رئیس بسیج رسانه کشور و 
شهدا  معزز  خانواده  مسئولین،  از  جمعی 
و همچنین اصحاب رسانه استان البرز در 

شهرگرمدره برگزار شد.
در ابتدای مراسم »دکتر عباس محمدیان« 
-رئیس بسیج رسانه کشور- گفت: »با گذشت 
بیش از ۴۰ سال از انقلاب اسلامی علیرغم 
هجمه های مخالفان این نظام همچنان 
پابرجاست و به حرمت خون این شهدا و صبر 
و ایثار خانواده های معظم آنها و همچنین 
با درایت رهبر عظیم الشأن انقلاب اسلامی 
همچنان پابرجا خواهد ماند و جوانان و مردم 
هوشیار ما اجازه کوچکترین نگاه ناصوابی را به 

دشمنان اسلام نخواهند داد و این انقلاب که 
وارث خون این شهدای والا مقام هست را به 

خوبی پاسداری خواهند کرد.«
وی همچنین در ادامه افزود: »در این زمان 
که دشمنان اسلام با متوسل شدن به جنگ 
نرم و رسانه ای قصد دارند که نقشه های 
شوم خود را پیاده کنند، لذا بر تمام اصحاب 

و بسیج رسانه واجب است که با همدلی و 
اتحاد، هوشیارانه در جهت آگاهی بخشی 
و ترویج امید و خودباوری در جامعه براین 
توطئه دشمنان فائق آیند و رسالت خود را به 

نحو احسن انجام دهند.«
-مسؤل  زاده«  موسوی  »محمدرضا  سپس 
بسیج رسانه استان البرز- ضمن خیر مقدم به 
خانواده های شهدا و مدعوین گفت: »خانواده 

شهدا ازسرمایه های عظیم و تکرارنشدنی در 
جامعه هستند.«

وی با اشاره به تکریم جایگاه یاد وخاطره 
شهدای گرانقدر بویژه شهدای رسانه افزود: 
»همواره شهدا بعنوان چراغ هدایتگر در مسیر 
تبیین و بصیرت افزایی با نثار جان و قلم 
خود نقش بسزایی در جامعه داشته اند و 
بعنوان خط مقدم، هوشیارانه در جبهه حق 
علیه باطل به خوبی در مقابل معاندین غرض 
ورز و براندازان دینِ خود را  به میهن اسلامی 
ادا کردند.« گفتنی است؛ در این مراسم از 
تندیس »سردار دلها« -شهید سپهبد حاج 
قاسم سلیمانی- که بعنوان اولین مدیر مسؤل 
نشریه ثارالله بودند، رونمایی شد. این تندیس 
به همت استاد قربانی هنرمند شهر گرمدره 

ساخته شده است.

با حضور جمعی از مسئولین در استان البرز؛

مراسم بزرگداشت روز بسیج رسانه و شهدای 
والامقام بسیج رسانه برگزار شد

سینما و تئاتر

فیلم سینمایی»روز سیب« به کارگردانی محمود غفاری و تهیه کنندگی الهه 
نوبخت، در اولین نمایش جهانی خود به بخش رقابتی» نسل ها« در هفتاد 
و دومین دوره جشنواره بین المللی فیلم برلین راه یافت. این فیلم که پروانه 
ساخت آن، سال گذشته صادر شده است، اخیرا مراحل پس از تولید خود را طی 

کرده و اولین نمایش آن در جشنواره بین المللی برلین خواهد بود.
عوامل این فیلم عبارتند از: کارگردان: محمود غفاری، تهیه کننده: الهه نوبخت، 
نویسندگان: محمود غفاری، مهناز جارچی، دستیار کار گردان و برنامه ریز: مهدی 
پورموسی، مدیر فیلمبرداری:علی احسانی مدیر تولید: وحید حاجیلویی، صدابردار: 
حامد حسین زاده تدوین: محمود غفاری، بازیگران:آرین رستگار، ژیلا شاهی، 
مهدی پورموسی، خداداد بخشی زاده، صداگذار: علیرضا علویان  موسیقی: علی 
منصور، اصلاح رنگ و لابراتوار: سامان مجد وفایی، طراح گرافیک: احسان برآبادی، 
مشاور رسانه ای: سارا شمیرانی، عکاس: مهسا جارچی، مجریان طرح: حسین 
فتح الهی، علی فتح الهی پخش بین الملل فیلم»روز سیب« برعهده موسسه 
تصویرگستر الهه پارسی به مدیریت الهه نوبخت است..  »روز سیب«داستان یک 
خانواده ایرانی است که با وجود همه ناملایمات، عاشقانه و سرشار از رویا در کنار 

هم می ایستند و همزمان به یکدیگر فضای رشد می دهند.

روز گذشته پایگاه اطلاع رسانی پلی گان )Polygon( در خبری مهم و جالب 
توجه نوشت: نسخه باکیفیت فیلم »پدرخوانده« در سالگرد ۵۰ سالگی این 
شاهکار سینمایی، به طور محدود اکران می شود. شرکت فیلمسازی پارامونت 
پیکچرز از اکران محدود پدرخوانده که به عنوان یکی از بزرگترین فیلم های 
تاریخ شناخته می شود، خبر داد. در این شگفتانه سینمایی که به مناسبت 
پنجاه سالگی فیلم پدرخوانده انجام می شود، نسخه ۴K این فیلم که تحت 
نظارت فرانسیس فورد کاپولا، نویسنده و کارگردان اثر، تهیه شده از روز ۲۵ 
فوریه )۶ اسفند ۱۴۰۰( در سینماهای دالبی واقع در سینماهای زنجیره ای ای 
ام سی آمریکا روی پرده خواهد رفت. هر سه فیلم از مجموعه پدرخوانده به 
تازگی مرمت شده اند و نسخه الترا اچ دی آنها در تاریخ ۲۲ مارس )۲ فروردین 
۱۴۰۱( عرضه خواهد شد. پدرخوانده یک درام جنایی به کارگردانی فرانسیس 
فورد کوپولا است که براساس رمانی به همین نام از ماریو پوزو در سال ۱۹۷۲ 
روی پرده رفت و همچنان به عنوان یکی از بهترین فیلمهای تاریخ سینما 
شناخته می شود. این فیلم با بازی مارلون براندو، آل پاچینو، رابرت دووال، 
دایان کیتن و جیمز کان ساخته شده است و سرگذشت خانواده مافیایی 

کورلئونه را بین سال های ۱۹۴۵ تا ۱۹۵۵ به تصویر می کشد.

چهار فیلم کوتاه »هفته شانزدهم«، »تاژبازی«، »نام مرده« و »گوسفندان ما را خواهند 
بلعید«  در قالب بسته فیلم کوتاه »چهارراه« از روز دوشنبه ۲۷ دی ماه اکران خود را 
در سینماهای این موسسه آغاز می کنند. فیلم کوتاه »هفته شانزدهم« به کارگردانی 
هاشم جهرمی و تهیه کنندگی پویان صادقی تولید شده است. در خلاصه داستان این 
فیلم کوتاه ۲۵ دقیقه ای آمده است: »محیا زنی جوان و باردار با تهدید جانی همسر 
بدهکارش برای نجات زندگی خود و همسرش از شرایط خطیر مالی تصمیم به انجام 
نقشه ای می گیرد. اما برای عملی کردن نقشۀ خود مسیری تاریک را برمی گزیند.« 
فیلم کوتاه »تاژبازی« به نویسندگی، کارگردانی و تهیه کنندگی مهدی مهائی داستان 
دلقکی را روایت می کند که در شهربازی کوچکی در ایران، سیبل توپ ها قرار می گیرد. 
او برای استخدام وکیل و گرفتن حق حضانت دخترش در دادگاه، نیاز به حقوقش 
دارد، اما صاحب غرفه شهربازی از دادن پول طفره می رود.  »نام مرده« عنوان دیگر 
فیلم کوتاه بسته »چهارراه« به نویسندگی سیدفرید حسینی و عاطفه رحمانی و 
تهیه کنندگی و کارگردانی حسین میرزامحمدی است. در خلاصه داستان این فیلم 
کوتاه آمده است: با خودکشی سعید در یکی از مراکز نگهداری از کودکان کارتن 
خواب بهزیستی،  انگشت اتهام به سمت گروه فیلمبرداری می رود که یک ماه قبل 
از حادثه در همان مرکز مشغول ساخت فیلم بودند و سعید هم در آن بازی می کرد.

بازگشت »پدرخوانده« به سینماها
 در ۵۰ سالگی

آغاز اکران فیلم های کوتاه 
»چهارراه« از ۲۹ دی ماه

راهیابی »روز سیب« به جشنواره 
فیلم برلین



6
روزنامه

یکشنبه 26 دی 1400-  شماره 934
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درحاشیه

فوتبال اروپا

پس از 2 سال دوری؛  

هواداران زن و مرد به 
ورزشگاه می روند

با خبر سخنگوی دولت از موافقت ستاد مقابله با کرونا با حضور 
تماشاگران در دیدار ایران با دو تیم ملی عراق و امارات، اکنون 
هوادارن زن و مرد تیم ملی می توانند پس از دو سال دوری از 

ورزشگاه، بازی های تیم ملی را از نزدیک تماشا کنند.
تیم ملی فوتبال ایران در تاریخ های هفتم و دوازدهم بهمن 
۱۴۰۰ در چارچوب رقابت های انتخابی جام جهانی ۲۰۲۲ میزبان 
جهرمی،  بهادری  علی  است.  امارات  و  عراق  ملی  تیم های 
سخنگوی دولت روز شنبه در توئیتر خود اعلام کرد: »ستاد ملی 
مقابله با کرونا، به ریاست رئیس جمهور با درخواست وزارت 
ورزش مبنی بر حضور تماشاگران در بازی های تیم ملی فوتبال 
ایران برای مسابقات انتخابی جام جهانی موافقت کرد. سقف 
ورود تماشاگر محدود، رعایت دستوالعمل های  بهداشتی ضروری 

و وزارت ورزش مسئول نظارت بر رعایت دستورالعمل هاست.«
بر این اساس، هواداران زن و مرد می توانند دیدار تیم ملی ایران 
مقابل عراق و امارات را بعد از گذشت بیش از دو سال از نزدیک 
تماشا کنند و در صورت پیروزی احتمالی در بازی اول یا دوم، 

جشن صعود ایران به جام جهانی ۲۰۲۲ را هم برگزار کنند.
با توجه به مقدمات حضور تماشاگران زن و مرد در دیدار ایران 
و کره در ۲۰ مهر در تهران و  هم چنین مکاتبه رسمی فیفا 
برای حضور زنان در ورزشگاه، دیدار ایران و عراق که احتمالا با 
حضور اینفانتینو برگزار خواهد شد، زنان در کنار مردان بازی تیم 
ملی را از نزدیک تماشا خواهند کرد. معاون رییس جمهور در 
امور زنان و خانواده در حاشیه »مراسم بدرقه تیم ملی فوتبال 
بانوان به جام ملت های فوتبال آسیا« نیز ضمن اعلام حمایت 
خود از حضور تماشاگران »زن« در بازی با عراق گفت که )زنان( 
برای تماشای این بازی در ورزشگاه حضور خواهند داشت. طبق 
شنیده ها، احتمالا فقط ۳۰ درصد از ظرفیت ورزشگاه آزادی در 
اختیار تماشاگران خواهد بود که عددی در حدود ۲۰ هزار نفر 
خواهد شد. تیم ملی ایران در حال حاضر با ۱۶ امتیاز از ۶ بازی 
صدرنشین گروه A انتخابی جام جهانی است و با تیم سوم گروه 
خود یعنی امارات، ۹ امتیاز اختلاف دارد و در صورت کسب یک 

پیروزی دیگر، صعودش را به جام جهانی قطعی خواهد کرد.

شایعه در شهر؛

مسی به بارسلونا برمی گردد؟
لیونل مسی اسطوره بارسلونا بعد از ۱۷ سال درخشش برای 
کاتالان ها تابستان گذشته به دلیل قوانین لالیگا مجبور به ترک 
بارسلونا شد و نتوانست قرارداد جدیدی با آبی-اناری ها امضا 
کند. مسی پاری سن ژرمن را برای مقصد آینده اش انتخاب کرد. 
فوق ستاره آرژانتینی با در سن ۳۵ سالگی با پاریس قراردادی 

۳ ساله امضا کرد.
الکس فیندریل مجری و کارشناس شبکه )La Porteria( اسپانیا 
درباره احتمال بازگشت مسی به بارسلونا این طور، گفت: اگر دنی 
آلوس توانسته در سن ۳۸ سالگی به بارسلونا برگردد و این طور 
بازی کند پس مسی هم می تواند بعد از اتمام قراردادش با 
پاری سن ژرمن آخرین سال فوتبالی اش را در بارسلونا بگذراند و 

از دنیای فوتبال خداحافظی کند.
مسی به همراه بارسلونا افتخارات زیادی را کسب کرده و جدایی 
این بازیکن هم به صورت غم انگیز رخ داد و اشک های مسی 

در کنفرانس وداع از ذهن هواداران پاک نخواهد شد.

وزیر ورزش پیگیر پرداخت پاداش های ملی پوشان در راه جام جهانی قطر شد
تیم ملی فوتبال کشورمان روز ششم بهمن ماه در ورزشگاه آزادی به مصاف تیم ملی فوتبال عراق می رود. در آستانه 
این دیدار حساس که ممکن است با جشن صعود به جام جهانی همراه شود حمید سجادی وزیر ورزش و جوانان 
پیگیر پرداخت پاداش بازیکنان تیم ملی شده و دستور پیگیری های لازم در این زمینه را صادر کرده است.طبق پیگیری 

های صورت گرفته قرار است ملی پوشان فوتبال کشورمان در اردوی پیش رو پاداش  های خود را دریافت کنند.

دیالوگ

»زهرا شکوهی« که یکی از دارندگان مدال طلای جهانی 
گفت وگو  در  است،  کشور  بانوان  ورزشی  رشته های  در 
با روزنامه »دنیای هوادار« تصریح کرد: »در رقابت های 
تایلند؛ برای اولین بار بود که به مسابقات جهانی اعزام 
شدم و خدا را شاکرم که توانستم نتیجه مطلوبی را کسب 

کنم.«
وی افزود: »در چهار سال گذشته عضو تیم  ملی ووشو 
بودم و حدود یکسال است که به خانواده موی تای 
پیوستم و خوشبختانه توانستم در اولین دوره حضور 
خود در رقابت های جهانی، نتیجه بسیار خوبی کسب 

کردم.«
شکوهی تصریح کرد: »بطور کلی سطحِ مسابقاتِ جهانی 
تایلند، به لحاظ کیفی بسیار بالا بود و ورزشکاران مطرحی 
در اوزان مختلف در رقابت های جهانی تایلند شرکت کرده 
بودند، البته باتوجه به اینکه بنده در وزن ۵۱ کیلو شرکت 
مبارزه می کردم، باتوجه حضورِ مدعیان متعدد در این 
وزن، کار دشواری داشتم و در نهایت موفق شدم در این 
رده سنی، مدال طلای جهانی را برای کشور عزیزمان 

ایران به ارمغان بیاورم.«
از  ما  توقع  »تنها  کرد:  خاطرنشان  پایان  در  وی 
مسئولین حمایت است، اما جا دارد از تمامی مربیانی 
که بنده را در این راه پرپیچ و خم کمک و همراهی 

کردند، قدردانی کنم، همچنین تشکر ویژه ای هم از مادر 
عزیزم دارم که همیشه در کنار من بودند و من را تنها 
نگذاشتند، از ریاست محترم انجمن موی تای کشورمان، 
جناب آقای جواد نصیری، سرکار خانم شاعری و سرمربی 
دلسوزِ توانمند موی تای ایران خانم سمیه خزایی هم 

قدردانی می کنم.«

»بانوی قهرمان  موی تای« در گفت وگو با »دنیای هوادار« مطرح کرد:

تنها توقع ما از مسئولین حمایت است

مکث

رقابت های کشتی آزاد بزرگسالان کشور در پنج وزن دوم در 
شرایطی در شهر گرگان پیگیری شد که در پایان مسابقه وزن 
۹۲ کیلو گرم و در پی اجرای فن توسط بذری و اعتراض 
نهایت  در  که  بودند!(  مازندرانی  دو  هر  فیروزپور)  مربیان 
منجر به کسب عنوان قهرمانی فیروزپور شد، باعث بروز یک 
درگیری خونین بین این دو کشتی  گیر شد که با دخالت 
پلیس و استفاده از گاز اشک آور، درگیری که احتمال داشت 
دامنه دار شود، ختم به خیر شد و ادامه مسابقات به خوبی 
مدیریت گردید تا میزبانی شایسته و سه روزه مسئولان 
ورزش به ویژه هیاتُ کشتی گرگان تحت تاثیر این بداخلاقی 
زننده قرار نگیرد. به هر حال در روز پایانی، کشتی ها با حواشی 
ناخوشایندی همراه شد که باعث اصلی درگیری تعدادی 

تماشاگرنما در داخل سالن امام علی )ع( بودند.  اما پیش از 
آنکه به اصل ماجرای درگیری خونین در پایان این رقابت ها 
بپردازیم، لازم می دانیم بار دیگر به بداخلاقی های سال های 
و  ورزش  وزارت  مقامات  بپردازیم.  ورزش  عرصه  در  اخیر 
روُسای فدراسیون ها که به واقع متولیان ورزش ایران اسلامی 
هستند، باید با هرطریقی با بداخلاقی در میادین مسابقات 
و بی فرهنگی در ورزش مبارزه جدی به عمل آورند و به واقع 
نقش مدعی العموم را در ورزش جمهوری اسلامی ایران ایفا 

نمایند تا ریشه بی اخلاقی ها برای همیشه خشک شود. 
این قبیل حرکات از قهرمانانی که باید الگوی اخلاق در ورزش 
ایران اسلامی باشند، بعید است و مدیران و مسئولان ورزش 
ضمن تقبیح چنین اعمال و رفتارهای زشت و بد آموزی، باید 
خواستار برخورد شدید مقامات مسئول فدراسیون ها با این 
قبیل افراد شوند. متأسفانه در این سال های اخیر فقط شعار 
فرهنگ سازی در ورزش به گوش می رسد و مدیران ورزش دم 
از فرهنگ در ورزش می زنند که متأسفانه چندان هم جدی 

گرفته نشده است!
شنیده ها حکایت از آن دارد که مسابقات کشتی آزاد در 
پنج وزن دوم و در پایان وزن ۹۲ کیلوگرم بین امیرحسین 
فیروزپور و احمد بذری با حواشی زیادی همراه بوده که پس 
از زدن فن از سوی بذری، مربیان فیروزپور لب به اعتراض 
می گشایند و اعتراض آن ها مورد موافقت ناظران فنی واقع 
شده و درنهایت فیروزپور به عنوان قهرمانی دست پیدا می 
کند. همین امر باعث می گردد تا تعداد معدود تماشاگر 
حاضر در سالن مسابقات به رایُ داوران معترض شوند و 
همراه با اعتراض مربیان مازندرانی ایجاد تشنج و باعث 
درگیری بین تماشاگران و دو کشتی گیر شوند که اگر دخالت 
به موقع و قاطعانه نیروی انتظامی نبود، چه بسا فاجعه  
جبران ناپذیری، رخ می داد!  خدا را شکر که این غائله ختم 

بخیر گردید.

گفتنی است؛ در رده بندی تیمی این رقابت ها، تیمِ مازندران 
با 165 امتیاز اول، تهران با 103 امتیاز دوم، کرمانشاه با  84 
امتیازسوم، همدان با 67 امتیاز چهارم، لرستان با 60 امتیاز 
پنجم، گلستان با 58 امتیاز ششم، البرز با 54 امتیاز هفتم، 
گیلان با 52 امتیازوهشتم، خراسان رضوی با 48 امتیاز 

نهم و آذربایجان شرقی با 43 امتیاز دهم شدند.
حال پرسشی که مطرح است؛ کشتی اصفهان در کجای این 
جدول قرار دارد؟! کشتی اصفهان را چه می شود؟ چرا آقای 
مصطفی میرزائی رئیس و آقای جواد قائدی دبیر هیاتُ 
کشتی استان پهناور اصفهان به داد کشتی دیار نصف جهان 
که روزگارانی از جایگاه رفیعی برخوردار بوده و صاحب بزرگانی 
همچون مهدی مقرب، داریوش و علیرضا  ذاکری، هاشم 
قنبری، رضا ریاحی، هوشنگ منتظر الظهور، مرادعلی شیرانی، 
محمد طلایی و... که از سردمداران کشتی فرنگی و آزاد ایران 
بودند نمی رسند؟! در گزارش های قبلی به کارهای عمرانی 
و ترمیم سالن های پوریای ولی و تختی و پرداختن به کار 
زیربنائی و پایه توسط هیأت کشتی استان اصفهان اشاراتی 
داشتیم ولی اینکه از کشتی پهلوانی غافل بمانیم قابل قبول 
نیست! امید است، در فرصت بعدی بیشتر به کشتی اصفهان 

بپردازیم.

در حاشیه رقابت های انتخابی آوردگاهِ آسیایی مغولستان؛

حکایتِ درگیری خونیِن دو کشتی گیر و دخالت پلیس

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار 

سارا گلزاری

  خبرنگار

شنیده ها حکایت از آن دارد که مسابقات کشتی آزاد در پنج وزن دوم و در پایان وزن ۹۲ کیلوگرم بین امیرحسین فیروزپور 
و احمد بذری با حواشی زیادی همراه بوده که پس از زدن فن از سوی بذری، مربیان فیروزپور لب به اعتراض می گشایند و اعتراض 

آن ها مورد موافقت ناظران فنی واقع شده و درنهایت فیروزپور به عنوان قهرمانی دست پیدا می کند. همین امر باعث می گردد تا تعداد 
معدود تماشاگر حاضر در سالن مسابقات به رایُ داوران معترض شوند و همراه با اعتراض مربیان مازندرانی ایجاد تشنج و باعث درگیری 

بین تماشاگران و دو کشتی گیر شوند که اگر دخالت به موقع و قاطعانه نیروی انتظامی نبود، چه بسا فاجعه  جبران ناپذیری، رخ می داد!
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ورزشی

سوژه

در مراسم بدرقه تیم ملی فوتبال
 بانوان مطرح شد:

امیدواری اهالی و پیشکسوتان به 
تیم ملی فوتبال بانوان

جام  مسابقات  به  بانوان  فوتبال  ملی  تیم  بدرقه  مراسم 
ملت های آسیا با حضور پروین کرملو سرپرست دفتر نظارت و 
هماهنگی وزارت ورزش و جوانان، فریده شجاعی نایب رئیس 
بانوان فدراسیون بسکتبال، مسئولان وزارت ورزش و جوانان و 
فدراسیون فوتبال و برخی نمایندگان مجلس و بسیج در کمپ 
تیم های ملی فوتبال برگزار شد. در این مراسم همچنین دراگون 
اسکوچیچ، سرمربی تیم ملی فوتبال و وحید هاشمیان نیز مربی 

تیم ملی حضور داشتند.
مراسم  این  در  پرسپولیس-  -پیشکسوت  کلانی«  »حسین 
گفت: »تیم ملی فوتبال بانوان می توانند تاریخ سازی کنند. 
بانوان در تمام رشته های مختلف با تمام کمبودها با موفقیت 

بازگشته اند.«
»الهام فرهمند« -ملی پوش فوتبال بانوان- هم اظهار داشت: 
»دختر سه ماهه خود را در اردوها همراه خود داشتم که به لطف 
فدراسیون این اتفاق افتاد و امیدوارم گوشه ای از زحمات مربی ام 

را جبران کنم و بازی های چشم نوازی را از ما ببینند.«
»حسن روشن« -پیشکسوت فوتبال استقلال- گفت: »به دختران 
فوتبال کشورمان تبریک می گویم. ما در آکادمی فوتبال دو 
تیم بانوان داریم. امیدوارم یک ماه دیگر به شما به دلیل نتایج 

خوب تان تبریک بگویم.«
هم  فوتبال-  توسعه  کمیته  -رئیس  ذوالفقارنسب«  »بیژن 
خاطرنشان کرد: »قطعاً دختران عزیز ما قابلیت ایرانی ها را نشان 
خواهند داد. من سنندجی هستم و تیم های فوتبال بانوان 
کردستان جزو سه تیم برتر بوده است. از روزی که تیم بانوان 
کردستان فعالیت خود را شروع کرد، پیگیر بودم. در سال های 
آینده می تواند فعالیت های خوبی را داشته باشد و امیدوارم 
دختران فوتبال تمام دستاوردهای ذهنی و جسمی و ذکاوتی 
ایرانیان را نشان بدهند. شخصیت فوتبالی را با توجه به حمایت 
نصرت ایراندوست و دخترشان نشان داده و نتایج خوبی را کسب 

می کنند.«
در ادامه »بهناز طاهرخانی« -کاپیتان تیم ملی فوتبال بانوان- ابراز 
امیدواری کرد در مسابقات جام ملت های آسیا عملکرد خوبی 
کسب کرده، با پیروزی برگشته و باعث افتخار تیم ملی فوتبال 

بانوان شوند.
»شهاب الدین عزیزی خادم« -رئیس فدراسیون فوتبال- بار دیگر 
به مشکلاتی که در فدراسیون قبل بود، اشاره کرد و گفت: 
حمایت از فوتبال بانوان حداقل کار ماست و دختران شایسته 
ایران برای اولین بار نتیجه بگیرند، اما اگر نتیجه ای گرفته 
نشود، خللی به فوتبال بانوان نمی زند و از کادر فنی و تیم ملی 
می خواهم در مسابقات شرکت کنند و حتی اگر نتیجه ای هم 

نگیرند قوی تر از قبل از آنها حمایت می کنم.
وی ادامه داد: »ما در لیگ آینده باید تیم های فوتبالی را در 
بخش بانوان داشته باشیم. کاری که در یازده ماه قبل شکل 
گرفت، بنا به نگاه حرفه ای که داشتیم، بود و فوتبال بانوان را 
به آقایان نزدیک کردیم. در اردوهایی که برگزار شده فدراسیون 
فوتبال به توسعه همه جانبه اعتقاد دارد و فوتبال برای همه 

ایران است و به همبستگی ما کمک می کند.«
وی افزود: »وقتی نقشه راهی را ترسیم می کنیم جام جهانی 
قطر را در پیش داریم، اما هیچ کاری انجام ندادیم و در چند 
سال گذشته کاری نشده است. تیم فوتبال بانوان در کیش 
اردو داشته است و می توانیم از ظرفیت کیش استفاده کنیم. 
برای اولین بار وزیر ورزش از اردوی تیم ملی بانوان بازدید کرد. 
تیم ملی فوتبال بانوان با پرواز اختصاصی به مسابقات جام 

ملت های آسیا اعزام می شود.«
رئیس فدراسیون فوتبال گفت: »اعتقاد داریم آنها باید با قلب شان 
کار انجام بدهند و من به شما تیم ملی فوتبال بانوان افتخار 
می کنم. سریعترین صعود تیم ملی فوتبال به جام جهانی اتفاق 
افتاده است. امیدوارم در هفته های آتی مشکل اساسنامه را حل 
کنیم تا هم جشن صعود تیم ملی و هم حل شدن مشکل 

اساسنامه را داشته باشیم.«

استارت نیم فصل دوم لیگ برتر از 23 بهمن
رقابت های لیگ برتر فوتبال ایران پس از پایان هفته شانزدهم به تعطیلات خواهد رفت و تیم ها به استراحت 
خواهند پرداخت. قرار است نقل و انتقالات فوتبال ایران برای نیم فصل دوم در بازه زمانی دو هفته ای پیگیری شود 
و تیم ها بازیکنان مورد نیاز خود را جذب کنند.  طبق برنامه قرار است مسابقات هفته هفدهم رقابت  های لیگ برتر 

از 23 بهمن ماه استارت بخورد و تیم ها هر 5 روز یک بار مسابقات خود را برگزار کنند.

داستان جلد

رزمی

حواشی   که بحرانی خودساخته شد؛

هر سخن جایی و هر نکته  مکانی دارد!

انتظار نمی رفت سفر تیم کشتی آزاد به آمریکا این همه سر 
و صدا ایجاد کند، اما وقتی پاره ای سیاست ورزی ها درکار 
نباشد و خودی ها عامل ایجاد حاشیه شوند، مسئله ابعاد 
مختلف به خود گرفته و از حیطه هنجار طبیعی خارج 
می شود. البته مقصود ما در این نوشتار بحث عزیمت تیم 
ملی جهت برگزاری یک مسابقه تیم به تیم نیست. در این 
رابطه پیشاپیش دیدگاه و نقطه نظرات خود را در رابطه با 
عزیمت احتمالی تیم کشتی به آمریکا اعلام و در این مقطع 

فراتر از آن حرفی برای گفتن نیست. 
بدیهی است در این رابطه با هرگونه کند و کاو در زندگی 
خصوصی افراد ناموافق و برخی اظهارات نامناسب را در 
شان ورزش اول نمی دانیم. تردیدی نیست وقتی مسئولین 
فدراسیون کشتی مدام از مشکلات مالی و کمبود بودجه 

و امکانات داد سخن سر می دهند، عزیمت چند باره 
عده ای به کشور ثالث جهت اخذ ویزای آمریکا توجیه 
چندانی ندارد، خصوصا وقتی مسابقات رسمی نباشد 
و صرفا دیدار تشریفاتی تیم به تیم در دستور کار قرار 

همه گیرد، توجیه چندانی را برای این 
تلاش و هزینه جهت سفر طولانی 

به ینگه دنیا نمی بینیم. خوب 
است برای چنین سفرهایی ابتدا 

مسائل  خصوصا  لازم،  تمهیدات 
تا مرتب موضوع  مالی در نظر گرفته می شد 

مشکلات مالی فدراسیون مطرح نشود. 
اینکه در یک مراسم غیراداری رو به وزیر ورزش بحث بودجه 
فدراسیون پیش کشیده شود؛ ماجرایی که طی آن رییس 
فدراسیون در یک مراسم از وزیر ورزش خواهان پرداخت 
این  بودجه معوق فدراسیون می شود، طبیعی است که 
درخواست در آن فضا، مطلوبِ طبع نخواهد بود. البته این 
ماجرا در رسانه های مختلف انعکاس زیادی پیدا کرد و سوژه 
شد،  در این میان حامیان فدراسیون و منتقدان هرکدام 
موضوع را از منظر خود، مورد بررسی و تفسیر قرار دادند، 
اما واقعیتی که نمی توان آن را کتمان کرد این است که، 

»هرسخن جایی و هر نکته مکانی دارد.«
بررسی این اتفاقات غیرمتعارف و حواشی ریز و درشت در 
بعد وسیع تر ما را به نقطه ای می رساند که بپذیریم برخی 
حواشی از سوی خود دست اندرکاران خودی تولید می شود. 
دنبال مقصر نمی گردیم و در عین حال هوادار مسئولین 

ورزش نبوده و نیستیم، چرا که معمولا آنان به واسطه 
حجم کار و مشغله فراوان مرتکب اشتباهات خواسته یا 
ناخواسته بسیاری می شوند، اما اگر قرار باشد این روند با 
رفتار و موضع گیری های خودی ها تشدید شود دود آن در 

درجه اول به چشم کشتی خواهد رفت. 
اگر قرار باشد رییس یا هر کدام از مسئولین فدراسیون 
مطالبات و خواسته های خود از مسیولین ورزش را با تحکم 
بخواهند، کار پیش نخواهد رفت. کشتی گل سرسبد ورزش 
و افتخارآفرین ترین رشته است و باید مورد توجه و نظر 
ویژه مسئولین ورزش قرار گیرد به همین دلیل مسئول این 
مجموعه باید مطالبات و خواسته های جامعه کشتی را با 

درایت و دوراندیشی پیگیری کند. 
اما متاسفانه فضای موجود چنین دورنمایی را ترسیم نمی 
کند. بروز اختلاف و تضاد دیدگاه اگر از حد معمول فراتر 
رود، موجب کدورت و اختلاف فی مابین خواهد شد. ایجاد 
اختلاف ولو اختلاف سلیقه با کمیته ملی المپیک و وزارت 
ورزش، دردی از کشتی دوا نخواهد کرد. علیرضا دبیر در 
جایگاه رییس فدراسیون کشتی اگر خواهان پیشبرد اهداف 
این رشته جهت کسب مدال های بیشتر در میادین جهان 
و المپیک است باید سعه صدر و بردباری بیشتری از خود 

نشان دهد. 
امید داریم اختلاف سلایق فی مابین رییس فدراسیون 
ملی  کمیته  و  ورزش  وزارت  مسئولین  و  کشتی 
المپیک هر چه زودتر مرتفع شود. تنها چند ماه 
تا آغاز بازی های آسیایی ۲۰۲۲ باقی مانده و 
تکیه گاه اصلی ما برای افتخارآفرینی بیشتر 
در این مسابقات، نیاز به همدلی و اتحاد 
بیشتر دارد. تردید نمی توان داشت اگر این 
اختلافات روزافزون و پای کشتی گیران و 
مربیان هم به چنین ورطه ای باز شود، مسیر 

راه به درستی طی نخواهد شد.

انتخابات فدراسیون تکواندو روز 15 دی ماه برگزار شد و هادی 
ساعی در مجمع این فدراسیون با کسب 29 رای به عنوان 
رئیس فدراسیون تکواندو انتخاب شد و محمد پولادگر نیز 
موفق به کسب 27 رای شد. پس از پایان انتخابات این 
فدراسیون، روسای برخی هیئت های فدراسیون تکواندو با 
ارسال نامه ای در تاریخ 23 دی ماه به وزیر ورزش و جوانان، 
خواستار رسیدگی به انتخابات و عدم امضای حکم هادی 
ساعی به عنوان رئیس جدید فدراسیون تکواندو شدند. متن 

نامه برخی روسای هیئت های تکواندو به شرح زیر است:
»با سلام و احترام؛

همانطور که مستحضرید انتخابات رئیس و هیئت رئیسه 
فدراسیون تکواندو در تاریخ 15 دیماه 1400 با حضور 57 
نفر از اعضای مجمع در محل سالن فارسی آکادمی ملی 
المپیک برگزار و آقای هادی ساعی با 29 رای به عنوان رئیس 
فدراسیون معرفی گردید اما از روز بعد از مجمع ابهاماتی در 
فضای مجازی و بین اعضای مجمع در خصوص صحت 

انتخابات مطرح و اعلام گردید که آقای هادی ساعی موفق 
به کسب حداکثر مطلق آرا نشده است. از اینرو تعدادی از 
روسای هیئت های تکواندو استانی طی نامه هایی خواستار 
بررسی دقیق موضوع و احقاق حق گردیده اند. مزید استحضار 
ورزشی  فدراسیون های  اساسنامه  ماده 15  یک  بند  طبق 
مصوب 1400/2/15 هیئت وزیران انتخاب رئیس فدراسیون 
با رای اکثریت مطلق اعضای حاضر در مجمع بایستی اتفاق 
بیافتد و همچنین بر اساس بند 17 ماده یک دستورالعمل 
شرایط اختصاصی نامزدهای دارای وثاقت و امانت و نحوه 
ثبت نام و رای گیری برای داوطلبان پست های هیئت رئیسه 
فدراسیون تکواندو مصوب 1400/8/8، حداکثر مطلق آرا برابر 
با نصف به علاوه یک رای اعضای حاضر تعریف شده است. 
از اینرو به نظر می رسد با توجه به حضور 57 نفر در مجمع و 
نصف این عدد که معادل 5/28 می شود. نصف به علاوه یک 
رای برابر 5/29 رای می باشد و با توجه به اینکه در انتخابات 
نیم رای وجود ندارد و همچنین قوانین ریاضی که عدد 

پنج)در اینجا نیم( برای اعداد فرد به سمت بالا گرد می شود، 
واضح است که رئیس منتخب بایستی حداقل 30رای کسب 
می کرده است و با وجود کسب 29 رای،  معرفی رئیس 
فدراسیون خلاف قوانین بوده است و اشتباه صورت پذیرفته 
است. شایان ذکر است که این تفسیر چندین سال است که 
در وزارت ورزش و ادارات کل اجرا می شود، بعنوان مثال قبلا 
و در انتخابات فدراسیون موتورسواری و اتومبیلرانی به تاریخ 
16 بهمن 1399، اتفاق مشابهی رقم خورده که با وجود بالاتر 
بودن رای یک کاندیدا در دور اول انتخابات، به دلیل کسب 
نکردن حداکثر مطلق آرا)در آن دوره آقای مازیار ناظمی در دور 
اول 20 رای از 39 رای را کسب نمود(، منجر به رای گیری 

مجدد در دور دوم انتخابات گردید.
لذا از حضرتعالی خواهشمند است به جهت پاسداشت حقوق 
خانواده بزرگ تکواندو در خصوص توقف صدور حکم و انجام 
بررسی های تکمیلی و اعمال قانون، دستور مقتضی صادر 

فرمایید.«

نامه برخی از »روسای هیئت های تکواندو« به »وزیر ورزش و جوانان«؛

به روند انتخابات فدراسیون تکواندو رسیدگی کنید!

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار

اینکه در یک مراسم غیراداری رو به وزیر ورزش بحث بودجه فدراسیون پیش کشیده شود؛ ماجرایی که طی آن رییس 
فدراسیون در یک مراسم از وزیر ورزش خواهان پرداخت بودجه معوق فدراسیون می شود، طبیعی است که این درخواست در آن 

فضا، مطلوبِ طبع نخواهد بود. البته این ماجرا در رسانه های مختلف انعکاس زیادی پیدا کرد و سوژه شد،  در این میان حامیان فدراسیون 
و منتقدان هرکدام موضوع را از منظر خود، مورد بررسی و تفسیر قرار دادند، اما واقعیتی که نمی توان آن را کتمان کرد این است که، 

»هرسخن جایی و هر نکته مکانی دارد.«



n صاحب امتیاز و مدیرمسئول: مهرداد تیموری                                        n  سردبیر: مهدی تیموری                                 n  دبیر تحریریه: محمدرضا ولی زاده

»دنیای هوادار« یاد روح قلم و مرام زنده یادان ناصر احمدپور و عباس عبدالملکی، بزرگان عرصه مطبوعات ورزشی کشور  را پاس می دارد

 n تحریریه: دکتر مهرداد فرشیدی، اصغر قلندری، محمدرضا کاظمی، سیدرضا فیض آبادی، محمدحسین سیفی، فرشید گله داری و رضا تواضعی
 n مدیر روابط عمومی: سارا گلزاری                        n  طراحی و صفحه آرایی:  امیررضا بیات                      n  دبیر سرویس عکس: میلاد فیروزان                        n چاپ: کهن              

 n نشانی: کرج، چهارراه طالقانی به سمت میدان شهدا،  ساختمان حکیم، طبقه 8، واحد 82          کد پستی: 3134896384           تلفن: 32219147           نمابر: 32400023

روزنامه

یکشنبه 26 دی 1400-  شماره 934

www.donyayehavadar.ir

اسکن کنید


